
www.idrettsforbundet.no/rogaland 

Protokoll fra styremøte 
Møtenummer 7/2021 

Dato: Onsdag 15. september 

Tid: 17 – 1900 (1930 ved behov) 

Sted: TEAMS 

Navn Tilstede Forfall Fravær * 

John Arve Hveding (Styreleder) x 

Siri Ommedal (Nestleder) x 

Torild Lende Fjermestad x 

Laila Nemeth x 

Staale Grude Haaland x 

Reidun Skretting x 

Julia Andberg x 

Anette Vigrestad (Vara) x 

Anders Myhra Nordin (Vara) x 

Rune Røksund, daglig leder/org.sjef x 

*Ikke tilstede i sak nr.

Saker 

Inhabilitetsvurdering 

51/2021 Protokoll fra sist møte 
52/2021 Høring spillemiddelsøknad 
53/2021 Fortsettende saker til idrettstinget 
54/2021 Idrettens hus,  oppnevnelse til arbeidsgruppe 

Orienteringer 

55/2021 Status administrasjonen 
56/2021 Norsk idretts omdømme 

Protokoller fra Rogaland Idrettskrets  
er tilgjengelige på kretsen sine nettsider 
www.idrettsforbundet.no/rogaland   
etter at protokollen er godkjent av styret.

http://www.idrettsforbundet.no/rogaland


www.idrettsforbundet.no/rogaland 

Saker 

Inhabilitetsvurdering 
Ingen av styrets medlemmer anså seg inhabile. 

50/2021 Protokoll fra sist møte 

Vedtak: 
Protokoll ble godkjent via mail etter sist møte, og er publisert på våre nettsider. 

52/2021 Høring spillemiddelsøknad 
Høringen ble distibuert til idrettsrådene via epost. Frist for å sende innspill ble satt til 13.  september. 

Hovedinntrykket er at idrettskretsen er enige om at det må prioriteres mellom de prioriterte områdene. Dette 
fordi det erfaringsmessig er slik at KUD avkorter søknadene. Da er det viktig at norsk idrett er forberedt på  
prioritere noe foran noe annet, gitt at de økonomiske rammene ikke stemmer med behovet. 

Versjon 2 av RIKs høringssvar ble distribuert til styret torsdag 9. september 2021. 

Vedtak: 
Styret vedtok RIKs høringssvar og ber administrasjonen om å oversende svar innen 17. september 2021. 

53/2021 Fortsettende saker til idrettstinget 
Styret oppnevnte i sak 44/2021 representanter til idrettstinget del 2. 

• De opprinnelige sakspapirene og protokoll fra idretstinget i mai ligger HER.

• Informasjon om idrettstinget finnes HER.

• Styret og representantene må forberede seg til behandling av de gjenstående sakene. De
fortsettende sakene finner dere HER. Det er spesielt viktig å merke seg de sakene vi selv har sendt
inn, alene og sammen med de to andre idrettskretsene på Vestlandet. Ref. sakene 18/20, 18/22 og
18/23.

• Sakene vil bli debattert i ulike sammenhenger fram mot idrettstinget.

Vedtak: 
Styret vedtok at representantene avholder et koordineringsmøte på Gardermoen fredag 15. oktober. 

54/2021 Idrettens hus,  oppnevnelse til styringsgruppe 
Styret i Idrettens hus Rogaland AS forventes å gjøre følgende vedtak: 

Styret i Idrettens hus Rogaland AS ber eierne oppnevne en tillitsvalgt representant og en administrativ 
representant til styringsgruppe for utredning av mulig ny lokalisering av Idrettens hus i Rogaland. I tillegg 
inviteres Olympiatoppen Sørvest inn i gruppen. Gruppen kan bli utvidet ved behov. 

Gjert og Rune driver dette fram og bør formelt oppnevnes. I tillegg bør gruppen, som for andre eiere ha 
representasjon fra tillitsvalgte i styret.  

Vedtak: 
Styret vedtok å oppnevne Laila Nemeth, Rune Røksund og Gjert Smith jr. til Idrettens hus sin styringsgruppe. 

Orienteringer 

55/2021 Status administrasjonen 
Daglig leder rapporterer, med hovedvekt på gjenåpningskampanjen. 

Vedtak: 
Styret tok sakene til orientering. 

https://www.idrettsforbundet.no/om-nif/idrettsting-og-ledermote/idrettstinget-2021/
https://www.idrettsforbundet.no/om-nif/idrettsting-og-ledermote/ekstraordinart-ting-2021/
https://www.idrettsforbundet.no/om-nif/idrettsting-og-ledermote/ekstraordinart-ting-2021/nyheter/saker-som-er-overfort-til-ekstraordinart-idrettsting/


www.idrettsforbundet.no/rogaland 

56/2021 Norsk idretts omdømme 
Styrets medlemmer mottok i forrige uke to linker til media. Den ene linken handlet om håndball, lisenser, 
forsikring og kostnadsnivå i håndballen. Den andre om påstander om manglende satsing på paraidrett.  

Uavhengig av disse to enkeltsakene kan det oppfattes som at idretten i media enten handler om store 
prestasjoner, eller negativt vinklede saker. Hvordan kan vi bidra til å skape flere positive historier? 

Vedtak: 
Styret vedtok å sette tematikken på agendaen til det kommende styreseminaret. 

For idrettskretsstyret 

Rune Røksund 
Daglig leder/org.sjef 


